
Schriftelijke vragen Rijswijks-Belang over het braakliggende terrein van voormalig sportvereniging 
Juventas aan het Julialaantje 208, 2283 TB Rijswijk. 

Het terrein zou al sinds 2010 braak liggen.  

O.a. In Rijswijk media heeft hier vaker items over gemaakt : 

23-8-2022 

https://inrijswijk.com/2022/08/23/juventas-moest-weg-in-2010-uit-rijswijk/ 

 

 

Haagse voetbalhistorie 2021 

 

https://m.youtube.com/watch?v=tUDSqX937yQ 

2024: 

https://inrijswijk.com/2024/04/01/juventas-keert-terug-op-oude-plek-in-rijswijk/ 

https://inrijswijk.com/2022/08/23/juventas-moest-weg-in-2010-uit-rijswijk/
https://m.youtube.com/watch?v=tUDSqX937yQ
https://inrijswijk.com/2024/04/01/juventas-keert-terug-op-oude-plek-in-rijswijk/


In het kader van artikel 44 heeft de fractie van Rijswijks-Belang de volgende vragen: 

1: Is het braakliggende terrein nog eigendom van de Gemeente Rijswijk? 

2: Welk bestemmingsplan rust er op deze grond? 

3: Wat is de reden dat het terrein al 14 jaar braak ligt? 

4: Welke plannen heeft u met deze locatie? 

5: Zijn er plannen ingediend door derden voor herontwikkeling van dit gebied? 

Zo ja, welke plannen? 

6: Zou dit een  locatie voor DonBosco kunnen zijn om zich eventueel te gaan huisvesten? 

7: Wat kan u meer zeggen over deze locatie? 

Graag zo’n uitgebreid mogelijk antwoord. 
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